
Resum Mesa Negociadora (29 de gener de 2025)   

1. Informe del President.   

Atès que encara no tenim l'autorització de Conselleria, no ha sortit la convocatòria de les 

places d'AJD del Programa María Goyri. El procés d' estabilització del Professorat Associat no 

es veurà afectat per aquest retard.   

S' ha reunit la Comissió per al seguiment del Conveni col·lectiu del Personal Laboral. S'ha 

confirmat el reconeixement de sexennis al Professorat AJD (tot i que ja s'estaven remunerant 

des de gener de 2024). Es tornaran a reunir a partir de març, una vegada celebrades les 

eleccions al Rectorat de la UPV.    

Hem rebut una carta d'ANECA en la qual informen d'una petició de col·laboració de la 

comunitat universitària (tant estudiantat com professorat) per opinar sobre el Programa 

Docentia. Al web ANECA, hi ha un enllaç per fer aportacions (també s'hi pot donar suport). Es 

demana difusió d' aquesta consulta.   

2. Anàlisis, discussió i Informe sobre la proposta de l'XI Pla de formació del personal 

tècnic, de gestió i d’administració i serveis de la Universitat Jaume I (2025-2027).   

Aquesta proposta és deguda al que, l'anterior Pla, va acabar el desembre de 2024. Els sindicats 

valoren positivament que es vincule aquesta formació als diferents itineraris de promoció. 

També s'agraeix que la nova aplicació informàtica facilita l'accés a la formació disponible.   

S' aprova per assentiment   

3.  Anàlisis, discussió i informe sobre la proposta de calendari acadèmic del curs 2025/26.   

La principal novetat és que s'han afegit dos dies laborables no lectius, en cada quadrimestre, 

des de la fi de les classes fins al començament dels exàmens.   

S' aprova per assentiment   

4. Anàlisis, discussió i Informe sobre la proposta de límits d’admissió de graus i màsters 

oficials per al curs 2025/26.   

El curs 2025-2026, s'implantarà un nou Grau, BIBE (Bachelor in International Business 

Economics).   

S' aprova per assentiment   

5. Anàlisis, discussió i Informe sobre la proposta de Documentació per a l’Organització del 

curs 2025/26.   

Les dedicacions de les diferents figures contractuals ja estan adaptades totalment a la LOSU.   
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Es pregunta per què augmenta (respecte al curs anterior) el nombre de crèdits per als 

màsters, mentre que es redueix per als graus. El VOAP respon que es tracta d'un malentès 

perquè BIBE es va tindre en compte el curs passat, però no es va arribar a posar en marxa.   

S' aprova per assentiment   

6. Anàlisis, discussió i Informe sobre la proposta d'incorporació de professorat visitant en 

el Departament de Traducció i Comunicació.   

S' aprova per assentiment   

7. Acord per a la regularització de la mobilitat interna del PTGAS funcionari de carrera de 

l'UJI.   

Quan una persona concurse, haurà de romandre, almenys, 2 anys en el nou lloc (si és dins de 

la mateixa agrupació). Si fora per a canviar d'agrupació, el mínim serien 4 anys que és el que 

reflecteix la Llei.  

Així mateix UGT agraeix que el document s'haja debatut i que s'hagen incorporat les noves 

propostes de barems realitzades així com la consideració de tindre en compte als funcionaris 

de carrera per a permetre la seua mobilitat.  

UGT va agrair les dades aportades que permeten veure com ha evolucionat aquesta mobilitat 

després d'un temps en la qual esta possibilitat era molt reduïda, però que s'ha consolidat en 

l'últim període.  

S' aprova per assentiment   

8. Torn obert de paraules.   

Es demana una reunió amb els oficials de laboratori, sobre el pas al grup B. El Gerent es 

compromet que siga abans de l' estiu.   

Es pregunta sobre què ha produït els talls d'internet que s'han produït en el primer 

quadrimestre. Com que no hi ha el VIS (Tico Cervera), no s'ha pogut donar resposta.   

Es pregunta sobre els requisits de l 'Ecopol per poder gaudir les reduccions per mèrits 

d'investigació. El VOAP respon que es negociarà juntament amb el DCD. La seva idea és que, 

si no es compleix amb aquests requisits, no es puga gaudir dels crèdits de reducció que no 

siguen deguts als Sexennis.   

També s'ha preguntat quantes places de CU es podran finançar per al curs vinent. L' Equip 

Rectoral respon que no es disposa de les dades econòmiques per realitzar aquest càlcul i que 

intentarà traure el màxim possible.   
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El VOAP anuncia una Mesa Tècnica per a la pròxima setmana (s'enviarà documentació amb la 

proposta) sobre la prelació per promocionar CU. Segons el VOAP, el dia d'avui hi ha 26 persones 

acreditades a CU.   

Carlos Moreno informa que les pròrrogues pendents del teletreball es debatran a la comissió de 

seguiment la setmana vinent.   

Per a finalitzar aquest dur mes, es recomana anar a la II Fira del Xocolate de Torrent. La xocolata 

negra és bona per al cor. A més, ajudem a la reactivació econòmica d'una de les poblacions 

durament afectada per la DANA.   
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